

## Environmental Declaration - China RoHS 2.0

### 环境声明-中国 RoHS 2.0

SJ/T 11364-2014: Marking for the restriction of the use of hazardous substances in electrical and electronic products


SJ/T 11364-2014: 电子电气产品有害物质限制使用标识要求

Scope of Application: STOCKO CONTACT Product Range

应用范围：威琅电气产品范围

Name and Content Table of Hazardous Substances in Products

产品中有害物质的名称和含量

 <b>Component name</b> 部件名称	<b>Hazardous Substances 有害物质</b>					
	<b>Pb</b> 铅	<b>Hg</b> 汞	<b>Cd</b> 镉	<b>Cr(VI)</b> 六价铬	<b>PBB</b> 多溴联苯	<b>PBDE</b> 多溴二苯醚
Insulation Housings (绝缘外壳)	O	O	O	O	O	O
Contact Parts (接触部件)	O	O	O	O	O	O
Cables & wires (电线&电缆)	O	O	O	O	O	O

This table is created in accordance with the requirements of SJ/T 11364.  
本表依据 SJ/T 11364 的规定编制。

O: Indicates that such hazardous substance contained in all homogeneous materials of such components is below the limit required by GB/T 26572.  
O: 表示该有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在 GB/T 26572 规定的限量要求以下。

X: Indicates that such hazardous substance contained in at least one of the homogeneous materials of such components is above the limit required by GB/T 26572.  
X: 表示该有害物质至少在该部件的某一均质中的含量超出 GB/T 26572 规定的限量要求。

(Remark: Keeping the Environmental Protection Use Period requires the intended use of products which contain such components)  
(备注：确保环保使用期限前提是合理使用产品中所含的部件)

Name and Content Table of Hazardous Substances can be downloaded at  
(<http://stocko-contact.com/en/download-technische-informationen.php>)  
产品中有害物质的名称和含量可在此链接下载：[www.stocko-contact.com](http://www.stocko-contact.com)

Issue: 01-July-2016

SF0268/1